
Wie de jeugd heeft… 

We weten het allemaal: wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. Ik ben ervan overtuigd dat het 
ontzettend belangrijk is om te investeren in de jeugd. Als kinderen de mogelijkheden hebben om hun 
talent te ontwikkelen, op school, of met sport en cultuur, dan vergroten we daarmee de 
weerbaarheid van onze jeugd.  

Ik maak me zorgen over de toename van geweld onder jongeren. Uiteraard moet hier vanuit 
repressie op worden gereageerd en dat zal ik ook niet nalaten, maar voorkomen is beter dan 
genezen. Uit verschillende onderzoeken blijkt dat het helpt als je je talent kunt ontwikkelen en 
daarmee gekend en gezien kan worden. In onze gemeente zijn er gelukkig veel mogelijkheden voor 
de jeugd om te ontdekken wat zij in huis hebben, met name dankzij het verenigingsleven. 

Ik geniet ervan om tijdens werkbezoeken kinderen te ontmoeten. Deze week heb ik veel om naar uit 
te kijken. Er is weer een vergadering van de kinderraad, ik mag voorlezen in de bibliotheek in 
verband met de Nationale voorleesdagen en ik open de peuterkleutergroep bij de Langereis in 
Ursem. Wat heb ik toch een fijne baan. 
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